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کارگزاران بيمه مشاوران صنعت بيمه
 به شمار مي روند

دکتر سليماني کارگزاري ها بخش مهمي از 
ش��بکه فروش بيمه به حساب مي آيند که 
ب��ا توجه به تح��ولات روز، در آينده نزديک 
به عنوان يکي از بازيگران مهم اين شبکه 
مطرح خواهند شد.به گزارش اداره کل روابط 
عمومي و امور بين الملل بيمه مرکزي، دکتر 
غلامرضا س��ليماني در ديدار با کارگزاران 

صنعت بيمه ضمن اعلام اين مطلب افزود: کارگزاران با توجه به توان تجارب 
فني و دانش بيمه اي مي توانند بهترين نرخ و شرايط را به بيمه گذاران پيشنهاد 
کنند و در حقيقت مشاور قابل اعتمادي براي بيمه گران و بيمه گذاران باشند.

وي تصريح کرد: تسلط کارگزاران به مفاهيم بيمه اي و اشراف کامل آنان به 
جزئيات فرايند تعيين نرخ و شرايط و همچنين ريسک هاي بيمه اي مي تواند 
به افزايش ضريب اعتماد عمومي و در نهايت توسعه صنعت بيمه منتهي شود.

وي با بيان اين نکته که کارگزاران فقط مشاوران بيمه گذاران نيستند، اظهار 
داشت: صنعت بيمه با خارج کردن کارگزاري ها و نمايندگي هاي بيمه از مسير 
ف��روش بيم��ه نام��ه نفع چنداني نخواهد برد و در دراز مدت اين فرآيند به زيان 

صنعت بيمه تمام خواهد شد.

همدلي شبکه فروش با انجمن صنفي نمايندگان
 در راستاي اهداف شرکت

جلسه شوراي مديران شرکت بيمه "ما" با حضور حجت بهاري فر مديرعامل 
شرکت بيمه "ما" ، معاونين مديرعامل و مديران واحدهاي ستادي وفني در 
محل ستاد مرکزي شرکت برگزار شد .به گزارش روابط عمومي، دراين جلسه 
حجت بهاري فر مديرعامل شرکت بيمه "ما"به بيان سياست هاي کلي و تبيين 
چگونگي فعاليت هاي شرکت در خصوص دغدغه هاي شبکه فروش پرداخت 
وگفت: آگاهي از نيازها و دغدغه هاي شبکه فروش از طريق تشکيل انجمن 
صنفي نمايندگان و برگزاري انتخابات اعضاي شوراي هماهنگي براي ارتباط 
هرچه بيشتر بين شبکه فروش و مديران فني از مهمترين وظايفي است که ما 
برعهده داريم.وي درادامه افزود: شرکت به منظور تقويت شبکه فروش واستفاده 

از ظرفيت هاي نمايندگان خود بايد از مجمع صنفي نمايندگان حمايت کند.

پرداخت خسارت هاي مالي بيمه اتومبيل تجارت نو 
درکوتاهترين زمان

عباس آقا براري مديريت اتومبيل شرکت بيمه تجارت نو با دارا بودن ۴۵ شعبه 
پرداخت خسارت ثابت و ۲۷۰ کارشناس و ارزياب خسارت سياردر سراسر کشور 
تمامي روزهاي هفته و تعطيلات رس��مي آماده پاس��خگويي به زيان ديدگان 
بيمه هاي اتومبيل است.به گزارش روابط عمومي؛ مديربيمه هاي اتومبيل با 
اعلام اينکه خدمات دهي به متقاضيان در روزهاي کاري از ساعت ۸ صبح تا ۹ 
شب و ايام تعطيل تا ۴ بعداز ظهر انجام مي شود، افزود: درپايتخت۱۰ باجه ثابت 
و۱۴ گشت خسارت سياردرصورت لزوم پاسخگوي همشهري هاي تهراني 
هس��تند.وي درتوضيح نحوه دريافت خس��ارت به عنوان مرحله مهم ارزيابي 
گفت: بعد از اين مراحل ارزيابان خس��ارت با مراجعه به محل، پس از بررس��ي 
مدارک درصورت تاييد اصالت حادثه نسبت به ارزيابي زيان وارده اقدام کرده 
و جزييات رويداد ش��امل اطلاعات خودرو، تصاوير، نقاط آس��يب ديده، شماره 
حساب زيان ديده، گواهي نامه و ساير مستندات مورد نياز را در لحظه از طريق 
اپليکيشن به ستاد مرکزي ارسال مي کنندکه دراين مرحله با تاييد نهايي توسط 
کارشناسان اين مديريت مبلغ خسارت درکمترين زمان ممکن به حساب زيان 

ديده واريز مي شود.

گیشه

بانک و بیمه

بهره گيري از توان بومي و ظرفيت هاي موجود
 براي عبور از چالش ها

تجارت-استان خوزستان: همايش مخابرات و 
الکترونيک بنادر پس از بررسي آخرين وضعيت 
فني، چالش ها و پيش��رفت هاي بنادر در حوزه 
مخابرات و الکترونيک با صدور بيانيه اي در چهار 
ماده به کار خود در بندرامام خميني)ره( پايان داد.

ضمن اعلام اين خبر اظهار داشت: طي مدت 
برگزاري همايش مذکور شرکت کنندگان ضمن بازديد از سالن سامانه پايش 
يگان حفاظت مجتمع بندري امام خميني)ره(، در آيين بهره برداري از مرحله 
نخست پروژه FTTX اين مجتمع بندري شرکت نمودند.محمدعلي علايي 
در ادامه افزود: با توجه به اقدامات ش��اخص مخابراتي در اين مجتمع بزرگ 
بندري که بهينه سازي تجهيزات مخابراتي و ارتقاي سطح خدمات رساني به 
مشتريان را در پي داشته است، از عملکرد مطلوب اداره کل بنادر و دريانوردي 
استان خوزستان در اين حوزه تقدير شد.وي همچنين در تشريح مفاد بيانيه 
پاياني اين همايش بيان داشت: ترغيب و تشويق بنادر به بهره گيري از توان 
بومي، تقويت و ارتقاي توان تجهيزاتي و به روز آمدي دانش حرفه اي نيروهاي 
انساني از اهم موضوعاتي بود که شرکت کنندگان در ماده اول اين بيانيه برآن 
تأکيد ورزيدند.معاون فني و نگهداري همچنين تشريح چالش ها و مشکلات 
بر سر راه بنادر در حوزه مخابرات و الکترونيک را از جمله مفاد ماده دوم بيانيه 
عنوان کرده و لزوم آسيب شناسي وضعيت فعلي و نقاط قابل بهبود و اصلاح 

ساختار تشکيلاتي و رفع کمبودها را از اهم موضوعات آن عنوان کرد.

حذف کپي اسناد هويتي از چرخه اداري
 در شرکت آب و فاضلاب روستايي استان ايلام

 تجارت-اس��تان ايلام:به گزارش روابط عمومي ش��رکت آب وفاضلاب 
روس��تايي اس��تان اي��لام مهندس تيموري مدير عام��ل و رئيس هيئت 
مديره شرکت آبفار گفت : به استناد آيين نامه توسعه خدمات الکترونيکي 
دستگاه هاي اجرايي مصوب شوراي عالي اداري با هدف اصلاح نظام اداري، 
سامانه ملي »احراز اصالت هويت برخط« در شرکت راه اندازي و از ابتداي 
اسفند ماه سال جاري عملياتي شد .تيموري با بيان اينکه بهره برداري از اين 
سامانه، منجر به حذف دريافت کپي کارت ملي و شناسنامه در تمامي ادارت 
ستادي و شهرستاني ده گانه وابسته به اين شرکت مي شود گفت روستاييان 
محت��رم ديگ��ر ب��راي مراجعه به اي��ن ادارات و دريافت خدمات، نيازي به 
تهيه کپي مدارک هويتي نخواهند داشت.تيموري گفت در اين طرح ملي، 
دستگاه هاي دولتي موظف شدند به جاي دريافت کپي شناسنامه و کارت 
ملي با استفاده از سامانه مذکور به صورت برخط اقدام به احراز هويت ارباب 
رجوع نمايد،که در همين راستا شرکت آبفار با فراهم نمودن زيرساختهاي 
لازم جهت دسترسي به سامانه فوق و همچنين آموزشهاي لازم به متوليان 
تعيين شده در هر حوزه اقدام به استفاده از سامانه مذکور کرده است، که از 
ابتداي اسفند ماه سالجاري بهره برداري از اين سامانه در ادارات ستادي و 
شهرستانها فراهم گرديده و آماده خدمت رساني است.تيموري مزاياي اين 
طرح را بدون صرف هزينه و بوروکراسي هاي اداري و همراه داشتن اسناد 
،تکريم ارباب رجوع، ايجاد رضايت مندي عمومي، سهولت در خدمت رساني 
به مردم، صحت اطلاعات و پيشگيري از جعل اسناد هويتي، کاهش استفاده 
از کاغذ و بايگاني فيزيکي، يکنواختي و يکپارچگي اطلاعات، شفاف سازي 

و جلوگيري از فساد اداري عنوان نمود .

شهرستانک

گروه بانک و بيمه: دکتر محمد رضا حس�ين زاده مديرعامل بانک ملي ايران با اش�اره به 
اين که محور همه تحولات ايجاد ش�ده در بانک ملي ايران، مش�تري اس�ت، اظهار کرد: 
ديگر دوره حضور مشتري در شعبه براي انجام کارهاي روزمره بانکي تمام شده و همه 

خدمات بايد به سمت بانکداري غيرحضوري و ديجيتال برود.
به گزارش روابط عمومي بانک ملي ايران، دکتر محمد رضا حسين زاده در گردهمايي 
روابط عمومي و حوزه ارتباطات با محوريت آش��نايي با محصولات ملي ش��و ۲ که با 
حضور جمعي از کارکنان بانک در س��الن همايش حافظ برگزار ش��د، گفت: بس��ياري از 
محصولات نوين بانک ملي ايران که در ملي ش��و س��ال گذش��ته و امسال رونمايي شد، 
در نظام بانکي کش��ور بي س��ابقه اس��ت و با بانک هاي بزرگ دنيا برابري مي کند.وي با 
اش��اره به اين که محور همه تحولات ايجاد ش��ده در بانک ملي ايران، مش��تري اس��ت، 
اظهار کرد: ديگر دوره حضور مشتري در شعبه براي انجام کارهاي روزمره بانکي تمام 
شده و همه خدمات بايد به سمت بانکداري غيرحضوري و ديجيتال برود.حسين زاده 
با بيان اين که محصولات رونمايي ش��ده در ملي ش��و، با اس��تقبال کم س��ابقه وزير امور 
اقتصادي و دارايي و مسئولان بلندمرتبه اقتصادي کشور رو به رو شده است، ادامه داد: 
سازمان ۹۰ ساله بانک ملي ايران، امروز چنان چابک و سرزنده شده که تحسين همه 
فعالان بانکي را برانگيخته اس��ت.مديرعامل بانک ملي ايران تحولات ايجاد ش��ده در 
س��ازمان به ويژه در حوزه روابط عمومي را باعث انعکاس گس��ترده دس��تاوردهاي بانک 
خواند و گفت: بازتاب کم سابقه ملي شو ۲ بسيار مطلوب بود و اين روند بايد ادامه يابد.

وي با تاکيد بر اين که همه کارکنان بانک بايد در نش��ر دس��تاوردهاي بانک به ويژه 
فناوري هاي ارائه شده در ملي شو و ساير خدمات بانک مشارکت کنند، ادامه داد: آنچه 
ارائه ش��د، تنها بخش��ي از توانايي هاي بانک ملي ايران بود و اين نويد را مي دهم که 

فرآيند برگزاري رويداد »ملي شو 3« از هم اکنون آغاز شده است.

سعداله عيسي زاده مدير امور حوزه مديريت و روابط عمومي بانک ملي ايران در خصوص 
اهميت رس��انه در دنياي امروز خاطرنش��ان س��اخت: غول هاي بزرگ رس��انه در دنياي 
امروز، اخبار و اطلاعات را آن طور که با منافع و نظراتش��ان هماهنگ اس��ت، توليد و 
منتشر مي کنند و در اين زمان وظيفه متخصصان روابط عمومي بسيار حائز اهميت است 
زيرا مي توانند با قدرت رس��انه و هدايت افکار عمومي بزرگ ترين اقدامات را به نتيجه 
برسانند.وي ضمن اشاره به سوپر محصولات معرفي شده در مراسم "ملي شو۲" اين 
محصولات را حاصل تفکرات و ايده هاي خلاقانه همکاران بانک ملي ايران و جواناني 
دانست که با حمايت بانک به ثمر نشسته است که هر کدام از آنها به نوبه خود منحصر 
به فرد و خاص بوده و در کمتر جايي وجود داش��ته اس��ت .مدير امور حوزه مديريت و 
روابط عمومي بانک ملي ايران به نقش و اهميت روابط عمومي اشاره کرد و گفت: بانک 
ملي ايران با وجودهمکاران متخصص در اين حوزه و فعاليت هاي شبانه روزي بر خود 
مي بالد که در تمامي حوزه ها اعم از ارائه خدمات بانکي به مشتريان، معرفي و استفاده 
از محص��ولات جدي��د در ح��وزه بانکداري و اس��تفاده از افراد متخصص در حوزه روابط 
عمومي که به عنوان سفيران بانک در حال فعاليت هستند، براي بالا بردن سطح آگاهي 
مردم و جامعه تلاش مي کنند.وي وظايف سنگين روابط عمومي را به ويژه در شرايط 
فعلي برش��مرد و اظهار داش��ت: در فضاي رقابتي امروز کس��اني موفق هس��تند که رو به 
جلو حرکت کنند و پا به پاي پيشرفت علوم و فنون به پيش روند و اگر ايستا و کمرنگ 

باشند قطعا از زمانه خود عقب خواهند ماند و پيشرفتي نيز نخواهند کرد.

تجارت-در همايش پيشگامان انقلاب و صنعت که به مناسبت چهلمين سالگرد پيروزي 
انقلاب اس��لامي ايران و با حضور مديران عامل و ديگر مس��ئولين س��ابق ذوب آهن و 
مديران و سرپرس��تان فعلي اين ش��رکت در روز س��ه ش��نبه ۷ اس��فند ماه سال جاري در 
تالار آهن برگزار شد ، روند فعاليت ها، چالش ها، طرح هاي توسعه، موفقيت ها ،توليدات 
،مسئوليت هاي اجتماعي و مسايل پيش روي اين مجتمع عظيم صنعتي مورد بررسي 
قرار گرفت .مهندس يزدي زاده مدير عامل ذوب آهن اصفهان در اين همايش ضمن 
مرور تحولات و اقدامات ذوب آهن در س��ال هاي اخير ، به توليد محصولات جديد در 
اين ش��رکت اش��اره کرد و گفت : در س��ال ۹۷ با يک اقدام اساس��ي و افزايش سرمايه از 
ماده ۱۴۱ خارج ش��ديم و در اقدامي ديگر بخش��ي از بدهي هاي ذوب آهن با مطالبات 
سازمان تامين اجتماعي از دولت تهاتر شد و در سال آينده نيز با استفاده از اين پتانسيل 
بدهي هاي ذوب آهن کمتر خواهد شد.وي در ادامه افزود : هزينه هاي مالي ذوب آهن 
اصفهان در س��ال ۹۷ کاهش يافته و با س��ود دهي مناس��ب در س��ال جاري زيان انباشته 
شرکت به کمتر از ۱۰۰۰ ميليارد تومان خواهد رسيد .مهندس يزدي زاده سپس با اشاره 
به اقدامات اجرايي و فني سال جاري در ذوب آهن گفت : توليد ريل ملي به عنوان يک 
ايده جديد از س��ه س��ال قبل در ذوب آهن مطرح بود که در س��ال جاري اين محصول 
توليد و عرضه ش��د . همچنين توليد تيرآهن H3۰۰ با توليد بيم بلانک به ثمر رس��يد و 
اين ش��رکت قادر اس��ت محصولات صنعتي و جديد خود را متنوع کرده و ميزان توليد 
آن ها را افزايش دهد .مدير عامل ذوب آهن در ادامه مهمترين مش��کل و دغدغه اين 
مجتمع عظيم صنعتي در حال حاضر را تهيه مواد اوليه معرفي کرد و يادآور شد : ذوب 
آهن در داخل هيچ مش��کلي ندارد و توليد اين ش��رکت با تامين مواد اوليه و راه اندازي 
مجدد کوره بلند شماره يک در سال آينده با فعاليت سه کوره بلند به سه ميليون و 6۰۰ 

هزارتن خواهد رس��يد.مهندس يزدي زاده در پايان گفت : اين ش��رکت ميزبان حدود 
۱۴۰۰۰ نيروي انس��اني بوده که س��رمايه اصلي اين ش��رکت هستند و همگي با هوش، 
زحمتکش و با انگيزه مي باش��ند و با وجود آنها قادر به انجام کارهاي بزرگتر خواهيم 
بود.در اين همايش چند تن از مديران عامل و معاونين اس��بق ذوب آهن نيز نظرات و 
خاطرات خود از فعاليت در اين کارخانه را برش��مردند.دکتر بهرام س��بحاني مدير عامل 
اسبق و رئيس هيئت مديره فعلي ذوب آهن و مرد سال فولاد ايران بود طي سخناني 
از خاط��رات حض��ور خ��ود در صنع��ت ف��ولاد و از جمله کار در ذوب آهن و فولاد مبارکه 

س��خن گفت و يادآور ش��د : ذوب آهن اصفهان به عنوان قديمي ترين صنعت فولاد 
کش��ور همچنان به عنوان يک ش��رکت بزرگ و خوش��نام در س��طح کشور مطرح است 
و انش��اا... با همت کارکنان و راه اندازي مجدد کوره بلند ش��ماره يک تا ش��هريور س��ال 
۹۸ به توليد س��ه ميليون و 6۰۰ هزار تن خواهد رس��يد.مهندس حس��ين آذربايجاني از 
مس��ئولين س��ابق اين ش��رکت در سخنان خود گفت : ماپايه گذارصنعت در کشور بوديم 
و در حد توان در اين زمينه قدم برداش��تيم . انتظار ما اين اس��ت که مدير عامل فعلي با 
کمک کارکنان خود بيش از پيش در جهت حفظ و گس��ترش توليد، تکريم کارکنان و 
بازنشستگان و احياء عظمت و نام ذوب آهن بکوشند و در سال هاي آينده ، توليد اين 
ش��رکت را افزايش دهند .مهندس اصلاني ديگر مدير عامل اس��بق ذوب آهن گفت : 
براي من باعث افتخار است که عمر خود را در ذوب آهن طي کردم و با کارکردن در اين 
کارخانه مامور خدمت در صنايع ديگر مانند صنايع دفاع، مس و سيمان شدم .مهندس 
محمد رضا فرقداني ديگر س��خنران اين مراس��م بود . اين مدير عامل اس��بق ذوب آهن 
گفت : من از اولين فارغ التحصيلان دانش��گاه صنعتي ش��ريف بودم که در س��ال ۱3۴۹ 
در ذوب آهن استخدام شدم و تا زمان بازنشستگي در سال ۱3۸۱ سمت هاي مختلفي 
از جمله مسئوليت پدافند غيرعامل در زمان جنگ را بر عهده داشتم .وي گفت ۲ سال 
آخر خدمت را نيز به عنوان مدير عامل در خدمت همکاران بودم .وي سپس خاطرات 
خود از زمان حضور مهندسان روسي و بمباران هاي کارخانه در زمان جنگ را برشمرد 
.مهندس مس��عود ابکاء ديگر مدير عامل اس��بق ذوب آهن نيز در س��خنان خود از انجام 
مس��ئوليت هاي اجتماعي ذوب آهن در لنجان، اس��تان اصفهان و کش��ور سخن گفت و 
يادآور ش��د : مهمترين کار ذوب آهن عدم اس��تفاده از يارانه انرژي در کش��ور و تلاش و 

فعاليت در جهت ساخت و راه اندازي ديگر واحدهاي فولادي کشور است.

دانشگاه فرهنگيان انقلابي در آموزش و پرورش منطقه ايجاد خواهد کرد

در جنگ اقتصادي، همکاري و همراهي همه ضروري است

پرداخت 13500 فقره وام/تسهيلات توسط بانک مهر اقتصاد بوشهر درسال جاري

استان اصفهان از ظرفيت هاي مناسبي در ايجاد اشتغال برخوردار است

تجارت-اس��تان خوزس��تان:افتتاح دانشگاه 
فرهنگي��ان دختران��ه ارون��د؛ انقلاب��ي را در 
آم��وزش و پرورش آبادان و خرمش��هر ايجاد 
مي کند.مدير آموزش، توس��عه و تعالي کسب 
و کارهاي اين سازمان افتتاح دانشگاه مذکور 
را پيرو پيگيري هاي سازمان منطقه آزاد اروند، 
نماين��دگان مردم آبادان در مجلس ش��وراي 
اس��لامي و آموزش و پرورش اين شهرس��تان 
دانس��ت و افزود: دانش��گاه فرهنگيان در سه 

مقطع پيوس��ته، نا پيوس��ته و ماده ۲۸ دانش��جو مي پذيرد.الياس��ي در 
خصوص رش��ته هاي تحصيلي اين دانش��گاه گفت: در حال حاضر 3 
رش��ته آموزش ابتدايي، مش��اوره و راهنمايي و عربي در اين دانش��گاه 
موجود است و با توجه به اينکه دانشگاه هاي فرهنگيان در ۱6 رشته 
دانشجو مي پذيرند، تلاش خواهيم کرد که در آينده نزديک اين دانشگاه 
نيز با توجه به نياز سنجي منطقه، در رشته هاي بيشتري دانشجو بپذيرد.

وي از برنامه طرح مطالعاتي و آمايشي براي سطوح مختلف آموزشي 
آبادان و خرمش��هر خبر داد و افزود: هدف از اجراي اين طرح؛ ارتقاء 
کيفيت، توانمندي و افزايش مهارت هاي مدرسين و معلمين است که بر 
اساس نياز، دوره هاي لازم به کمک اين دانشگاه برگزار خواهد شد.علي 
الياسي خاطر نشان کرد: دانشگاه فرهنگيان دخترانه اروند از طريق 

کنکور سراسري دانشجو مي پذيرد و پذيرفته 
ش��دگان اين دانشگاه از همان ابتداي ورود به 
استخدام آموزش و پرورش درآمده و از حقوق 
ماهيانه نيز برخوردار خواهند بود.مدير آموزش، 
توسعه و تعالي کسب و کارهاي سازمان منطقه 
آزاد اروند اشاره کرد: مکان اين دانشگاه که در۴ 
طبقه و ۱۵ کلاس درس، ۵ باب آزمايش��گاه، 
امکانات کامل س��معي و بصري و يک س��الن 
ورزشي ساخته شده را سازمان منطقه آزاد اروند 
با هماهنگي آموزش و پرورش در اختيارشان قرار داده؛ همچنين اين 
مرکز آموزش��ي در مس��احتي معادل 3۵۰۰ متر مربع و مبلغي بالغ بر 
۲6۱۰۰ ميليون ريال بنا ش��ده که س��هم س��ازمان منطقه آزاد اروند در 
اين پروژه آموزش��ي ۱۷۰۰۰ميليون ريال و اداره کل نوس��ازي استان 
خوزستان۹۱۰۰ ميليون ريال بوده است.لازم به ذکر است آئين بهره 
برداري از دانشگاه فرهنگيان دخترانه اروند هم زمان با مراسم چهلمين 
سالگرد پيروزي انقلاب اسلامي و با حضور حسين خنيفر رئيس دانشگاه 
فرهنگيان کشور، اسماعيل زماني مديرعامل سازمان منطقه آزاد اروند، 
جليل مختار نماينده مردم آبادان در مجلس شوراي اسلامي، قدرت 
اله طميميان معاونت فرهنگي، اجتماعي و گردشگري اين سازمان و 

تني چند از ديگر مسئولين منطقه برگزار شد.

دکتر مجيد قاس��مي مديرعامل بانک پاسارگاد 
ضمن اشاره به شرايط کنوني اقتصادي کشور 
گفت: امروز وضعيت اقتصاد کش��ور به گونه اي 
اس��ت که س��ؤالات زيادي در خصوص شرايط 
کنون��ي اقتصاد و آين��ده ي آن براي بنگاه هاي 
اقتصادي و غيراقتصادي، به دليل تأثيرپذيري 
بالاي آنها ايجاد شده است. مهم ترين بحثي که 
در اين ش��رايط بايد به آن توجه ش��ود سياست  

ارزي کشور است. به ويژه با توجه به شرايطي که مي بينيد بانک مرکزي 
جمهوري اسلامي ايران براي اتخاذ تصميمات اقتصادي يا تجاري کشور 
چگونه تحت فشار قرار مي گيرد و سياست ارزي کشور که بايد مستظهر 
به سياست هاي تجاري و سياست هاي توليد ملي باشد، به نوعي اينگونه 
تضعيف مي شود. وي ادامه داد: از طرفي اين پديده ي منحوس بدون انتقال 
ارز، ارز متقاضي و برات بدون تعهد، بعد از اتمام جنگ تحميلي وارد حوزه 

تجارت کشور شده است. به گونه اي که هرگونه 
امکاني را براي برنامه ريزي و سياس��ت گذاري 
منسجم ارزي مختل مي کند. همانطور که اخيراً 
نيز رياس��ت سازمان توسعه تجارت اعلام کرد 
از حدود 33 ميليارد دلار صادراتي که در همين 
دوره ي کوتاه انجام شده اس��ت، تنها ۱ ميليارد 
دلار ارز وارد کشور شده است.وي تصريح کرد: 
مديران مالي ما با مشکلات متعددي مواجه اند 
و از انبوهي از مشکلاتي که به محيط کلان اقتصاد کشور و عملکرد 
مسئولان اقتصادي و تصميماتي که گرفته مي شود مربوط مي شود. از 
طرفي ما انتظار داريم که بنگاه ها شفافيت مالي داشته باشند. به دليل اين 
نوسانات روزمره، اين شفافيت قابل انجام نيست.دکتر قاسمي در پايان 
تأکيد کرد که براي اجتناب از خطر درگيري در فساد، حتماً بايد در بخش 

مالي از فناوري اطلاعات استفاده کنيم.

تج��ارت اس��تان بوش��هر : عبدالرحي��م 
بان��ک  مدي��رکل  زي��اري  دش��من 
مهراقتصاداس��تان بوشهر،درجلس��ه ب��ا 
قاسمي فرماندارشهرس��تان  عبدالامي��ر 
فرارس��يدن  تبري��ک  ديلم،ضم��ن 
ميلادباسعادت حضرت فاطمه زهرا)س( 
،گزارش��ي ازعملک��رد وفعاليت هاي اين 
بان��ک درس��طح خ��ردوکلان ارائ��ه داد 
واظهارداش��ت بان��ک مهراقتصاد با ۸۰۰ 

ش��عبه درکش��ورهدف خودراارائه خدمت به مردم عزيز وکمک 
به اقتصادکشوردرتوس��عه کسب وکارواشتغال زايي درراستاي 
منويات مقام معظم رهبري وکمک به دولت قرارداده اس��ت.

درهمين راس��تا بانک مهراقتصاداس��تان بوشهر از ابتداي سال 
۹۷ تاکنون توانسته ۱3۵۰۰ فقره وام/تسهيلات در قالب هاي 
مختل��ف و بال��غ بر 6۴۰۰ ميليارد ريال اختصاص دهد ايش��ان 
همچنين گفتند در زمينه مسئوليت هاي اجتماعي نيز اين بانک 
کارهاي فرهنگي در سطح ملي را در دستور کار خود قرار داده 
و با حذف هزينه هاي چاپ تقويم و سررسيد سالانه بودجه آن 
را به احداث ۱۸۰ هکتار جنگل کاري در استان خوزستان براي 
مبارزه با هجوم ريزگردها که باعث آلودگي هواي اس��تانهاي 

جنوبي مي ش��ود اختصاص داده است وي 
در ادام��ه ب��ه برگزاري نخس��تين يادواره 
شهداي بانکي از سوي بانک مهر اقتصاد 
اشاره کرد و افزود: اين يادواره به ياد ۲۸۴ 
ش��هيد بانکي با حضور مقامات کش��وري 
،لش��کري ،معاونين و مدي��ران بانکهاي 
سراس��ر کش��ور و به ميزبان��ي بانک مهر 
اقتصاد استان قم برگزار شد.در اين جلسه 
آقاي قاسمي فرماندار شهرستان ديلم نيز 
ضمن تبريک فرا رس��يدن ميلاد سراس��ر نور حضرت زهراي 
مرضيه )س( فرمودند افتخار ميکنيم به وجود چنين بانکي در 
کشور که شروع فعاليت آن بدست مبارک مقام معظم رهبري 
بوده و داراي کارکنان خدوم و خوش اخلاق و سالم مي باشد و 
انجام فعاليت آن در رونق اقتصادي و مسئوليت هاي اجتماعي 
و فرهنگي قدم هاي خوبي برداشته که جاي تشکر دارد . ايشان 
در ادامه اظهار داش��تند شهرس��تان ديلم زير ساخت هاي بالقوه 
براي رونق اقتصادي داردو همچنين ظرفيت هاي بالايي جهت 
توليد واشتغال دارد که باوجود توانمندي بالاي بانک مهراقتصاد 
پيش��نهاد مش��ارکت و حمايت درطرح هاي توليدي واقتصادي 

شهرستان را مي کنيم.

حج��ت الله مهدي��ان مديرعام��ل و رئيس 
هيئت مديره بانک توسعه تعاون در بازديد از 
طرح هاي عمراني و اقتصادي ش��هر دهق و 
علويجه که به همراه سيد باقر فتاحي عضو 
هيئ��ت مدي��ره و برخي از مديران س��تادي 
انجام ش��د اظهار داش��ت: اس��تان اصفهان 
از ظرفيت هاي مناس��بي در ايجاد اش��تغال 
برخ��وردار مي باش��د.مهديان در اين ديدار با 

اشاره به ظرفيت ها و خدمات بانک توسعه تعاون افزود: بانک توسعه 
تعاون، بانکي صد در صد دولتي است که باهدف ارتقاء بخش تعاون 
تأسيس شده است و تاکنون با اجراي طرح هاي ملي ازجمله طرح 
اشتغال روستايي و فراگير توانسته است زمينه اشتغال نيروهاي جوياي 
کار را فراهم سازد و زمينه ارائه خدمات مناسب به تعاوني ها و فعالان 
اقتصادي را نيز فراهم نمايد.مهديان با اش��اره به موافقت مجلس 

جهت افزايش سرمايه بانک خاطرنشان کرد: 
انش��ا الله با اس��تفاده از ظرفيت به دست آمده 
بتوانيم در ايجاد اش��تغال جوانان و توس��عه 
تعاوني ها گام هاي موثري را برداريم.در ادامه 
ملااحمدي مديرعامل شرکت هاي نساجي 
بهار ريس، بهار جين، خاطرنشان کرد: ايجاد 
واحدهاي صنعتي فعال به ويژه نساجي در اين 
ش��هر باعث ش��ده است، بيش از ۴ هزار نفر از 
نيروهاي بومي و غيربومي ش��هرهاي اطراف در واحدهاي صنعتي 
دهق مشغول به کار شوند که اميدواريم با کمک بانک توسعه تعاون 
و گسترش صنايع در اين شهر آمار بيکاري را به صفر برسانيم.در ادامه 
مديرعامل و رئيس هيئت مديره بانک توسعه تعاون به اتفاق هيئت 
همراه از شعب شاهين شهر و نطنز بازديد نمودند و عملکرد شعب را 

در شاخص هاي مختلف موردبررسي قراردادند.

باج��ه بان��ک س��ينا ب��ا حض��ور رئي��س بنياد 
مستضعفان انقلاب اسلامي، استاندار خراسان 
شمالي، مدير شعب منطقه خراسان بانک سينا و 
ساير مسئولان محلي و جمعي از اهالي منطقه 
در ش��هر آش��خانه به بهره برداري رس��يد.به 
گزارش روابط عمومي بانک سينا، رئيس بنياد 
مس��تضعفان انقلاب اس��لامي در مراسم بهره 

برداري از ش��عبه بانک گفت: در ۲ س��ال گذش��ته س��هم هر اس��تان از اعتبارات اشتغال 
روس��تايي بنياد ۲۰۰ ميليارد ريال بود که امس��ال اين رقم به ۲۵۰ ميليارد ريال رس��يده 
اس��ت.وي افزود: امس��ال بنياد مس��تضعفان ۱۵۰ ميليارد ريال اعتبار تنها براي اشتغال 
روستايي شهرستان مانه و سملقان تخصيص داده که با تسهيلات ۲۵۰ ميليارد ريالي 
که توسط بانک سينا ارائه مي شود، رقم اعتبارات خراسان شمالي به ۴۰۰ ميليارد ريال 
مي رسد.وي افزود: متقاضيان اين تسهيلات بايد طرح خود را به استانداري ارائه کنند 
تا بعد از بررس��ي به بانک  معرفي ش��ود و در صورت وجود توجيه اقتصادي مصوب و 
طبق ضوابط از تسهيلات برخوردار شوند.در ادامه استاندار خراسان شمالي هم ضمن 
قدرداني از خدمات بنياد مس��تضعفان و بانک س��ينا، پرداخت تس��هيلات به طرح هاي 

روستايي را عاملي مهم در رونق منطقه برشمرد.

ب��ا هم��ت و تلاش مدي��ران و کارکنان بانک 
انص��ار اي��ن بان��ک ضمن حضور هرس��اله در 
ارزيابي ه��اي تخصص��ي دردبيرخان��ه جايزه 
مديريت مالي ايران، تنديس زرين نهمين دوره 
جاي��زه مديري��ت مالي ايران را به دس��ت آورد 
.ب��ه گ��زارش اداره کل روابط عمومي وتبليغات 
،ش��رکت در فرآين��د نهمي��ن دوره جايزه ملي 

مديري��ت مال��ي اي��ران، با اهتمام ويژه مديران، کارشناس��ان و همکاران معاونت مالي 
بانک انصار و تاکيد مديرعامل درخصوص اجراي استانداردهاي مالي،رعايت مقررات 
و قوانين بانکي و بورسي موجب شد تا براي چندمين سال متوالي و در نهمين دوره اين 
جايزه، بانک انصار با حفظ بالاترين سطح طلايه دار اين عنوان ارزشمند باشد .در اين 
گزارش آمده است ، اين جايزه درسال ۱3۹۷ در 3 سطح تنديس،تقديرنامه و گواهينامه 
اعطاء مي ش��ود که س��طح تنديس آن ش��امل تنديس زرين،سيمين و بلورين مي باشد و 
بانک انصار در اين دوره بالاترين سطح جايزه يعني تنديس زرين را براي دومين سال 
متوالي کسب کرد .مراسم اهداي اين تنديس ارزشمند درسالن اجلاس سران با حضور 
،معاونت نظارت بانک مرکزي ،جمعي از اقتصاددانان و اساتيد حوزه مالي کشور برگزار 

و جانشين معاونت مالي به نمايندگي بانک انصار جايزه را دريافت کرد.

باجه بانک سينا در آشخانه بجنورد به بهره برداري رسيد بانک انصارتنديس زرين را به دست آورد برنامه ريزي هدفمند براي آموزش کارکنان بانک
ناص��ر رفيعي ريي��س اداره کل آموزش بانک 
مس��کن از برنامه ريزي براي آموزش هدفمند 
ب��ه کارکن��ان بانک خب��رداد و گفت: در فرايند 
سيس��تماتيک آموزش، کارکن��ان به صورت 
هدفمن��د ب��ه عنوان فراگيران دوره وارد چرخه 
آم��وزش مي ش��وند.وي در گفتگ��و ب��ا بانک 
مس��کن، درباره تاثير آموزش بر افزايش بهره 

وري و کيفيت خدمات س��ازماني گفت: با توجه به تغييرات پرش��تاب در جهان معاصر 
و رقابت ش��ديد س��ازمان ها براي دس��تيابي به منابع ثروت، توجه جدي به منابع انساني 
ضرورتي اجتناب ناپذير اس��ت. در اين راس��تا توجه به رويکردهاي نوين در امر آموزش 
نيروي انس��اني بس��يار جدي اس��ت زيرا س��رمايه گذاري در امر آموزش، افزايش بهره 
وري نيروي انس��اني را به دنبال دارد.وي با بيان اينکه اس��تفاده از ظرفيت هاي موجود 
در امر آموزش کارکنان، برگزاري دوره هاي آموزش بدو اس��تخدام، آموزش مهارت و 
دانش هاي مورد نياز کارکنان از طريق اجراي آموزش هاي شغلي و سازماني در بهبود 
بهره وري نيروي انساني بسيار موثر خواهد بود، تاکيد کرد: بنابراين کارکنان در مسير 
ش��غلي خود به انواع آموزش ها نيازمند هس��تند تا توانمندي هاي خود را توس��عه داده و 

بهره وري سازماني را ارتقا بخشند.

مديرعامل بانک ملي ايران تاکيد کرد؛

حرکت به سمت بانکداري غيرحضوري و ديجيتال

با تامين به موقع مواد اوليه؛

 ظرفيت توليد ذوب آهن تکميل مي شود

تجارت-علي کيواني- کهريزک ، شهردار کهريزک 
از نمايشگاه دستاوردهاي بانوان شهر کهريزک بازديد 
کردب��ه گزارش روابط عمومي ش��هرداري کهريزک؛ 
مهندس نعمت زاده در بازديد از نمايشگاه دستاوردهاي 
زنان کارآفرين ش��هر کهريزک که به مناس��بت هفته 
گراميداشت مقام زن برپا شده است، گفت: زنان نقش 

موثري در توسعه اشتغال و کارافريني دارند و باعث افتخار 
اس��ت که در مجموعه ش��هرداري کهريزک شرايطي 
فراهم شده است که زنان کارآفرين، فضايي براي فعاليت 
و عرضه دستاوردهاي هنري و خانگي خود داشته باشند.

شهردار کهريزک درحين بازديد از غرفه هاي نمايشگاه 
افزود: اين نمايشگاه فرصت مغتنمي براي توانمندسازي 

بانوان شهر ايجاد کرده است و علاوه بر اين نمايشگاه 
فصلي به دنبال اين موضوع هس��تيم که بتوانيم يک 
نمايش��گاه دائمي براي عرضه دس��تاوردهاي بانوان 
کارآفرين ش��هر ايجاد کنيم  تا بانوان کارافرين بدون 
واس��طه بتوانند محصولات و دس��تاوردهاي هنري و 

خانگي خود را به فروش برسانند.

تجارت-استان ايلام:بمنظور کاهش هدر رفت آب و 
فرسودگي شبکه ۲۰۰ متر از شبکه توزيع آب شرب 
در ش��هرک هجرت ش��هر ايلام اصلاح و بازس��ازي 
ايلام گرديد.به گزارش روابط عمومي ش��رکت آب و 
فاضلاب استان ايلام، مدير امور اب و فاضلاب شهر 
ايلام گفت: عمليات توسعه و اصلاح و بازسازي آب 

شهرک هجرت، هجرت ۱3 و کوچه شهيد رنجبري به 
طول ۲۰۰متر با حفاري در عمق ۱/۲۰ متر و با استفاده 
از لوله پلي اتيلن۱۱۰ ميلي متر با هدف کاهش هدر 
رفت آب توس��ط عوامل اجراي اين امور و با رعايت 
کامل اس��تانداردهاي اجرا، اقدام شد.مهندس رحيم 
دوس��تمحمدي گفت: با تکميل اين پروژه ۵۰ فقره 

انشعاب آب با لوله ۵ لايه استاندارد سازي مي شود.وي 
اعتبار هزينه شده براي را ۱۵۰ ميليون تومان و از محل 
اعتبارات جاري امور ابفاي شهر ايلام دانست.گفتني 
اس��ت ش��رکت آب و فاضلاب استان ايلام عمليات 
رفع مشکل فشار آب در مناطق مرتفع را آغاز نموده و 
انشاءالله در آينده مشکل اين مناطق حل خواهد شد.

بازديد شهردار کهريزك از نمايشگاه دستاوردهاي بانوي آفتاب شهرستان توسعه 200 متر شبکه آب در شهرك هجرت شهر ايلام
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